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Summary :

Women's literature is a genre that is spoken and written by female
authors. The aim of this research paper is to define this type of writing
extensively by mentioning its characteristics and specificities. The
stylistic side is also tackled in this paper so that we can evaluate its
creativity and say whether it is beautiful or not. The Nightmares of
Beirut novel by Ghada el Samen is considered a a good example to be
used for this research thanks to the characteristics that elevates it to what
would be called stylistic beauty.

Keywords: Woman, creativity, taste, beauty, women's literature , the
novel.

Résumé :

La littérature féminine est un genre parlé et écrit par des auteurs
féminins. Le but de cet article de recherche est de définir ce type
d'écriture de maniére extensive en mentionnant ses caractéristiques et
spécificités. Le cote stylistique est également abordé dans cet article afin
gue nous puissions évaluer sa créativité et dire si elle est belle ou non.
Le roman Cauchemars de Beyrouth par Ghada el Samen est considéré
comme un bon exemple a utiliser pour cette recherche grace aux
caractéristiques qui I'éleve nt a ce qu'on pourrait appeler la beauté
stylistique.

Mots-clés:Femme, créativité, godt, beauté, littérature féminine, le roman



